

iM 智富品牌大獎 2020 報名表格

首屆「**iM 智富品牌大獎**」即將舉行，今年設有以下獎項類別：**金融投資、物業投資、數碼科技、健康生活、專業領域、大灣區發展及企業社會責任**。如欲參與獎項，請填妥本表格參選。

- ◆ 所有資料將用作評審委員傳閱、評分、提名及日後編採刊登用途，並由香港經濟日報集團存檔而不予發還。香港經濟日報集團、協辦媒體及評審團有權拒絕 貴公司參選。
- ◆ 填妥之表格及任何有助參選的資料、相片、公司宣傳小冊子，請於 **2020年3月31日下午6時前** 提交到：
香港經濟日報 – 業務發展部 Fanny Chan
電話：2880 2906 傳真：2564 0226 電郵：info@imbrandawards.com.hk
電郵主旨：[iM Brand Awards 2020 – Application](#)

第一部分 Section 1 一般資料 General Information

企業資料 Company Information

企業名稱：(中) _____

Company Name: (ENG) _____

商業登記証號碼 Business Registration Certificate Number (提交副本 BR copy) : _____

公司註冊日期 Date of Incorporation : _____

員工人數 No. of Employees : _____

企業地址：(中) _____

Company Address: (ENG) _____

企業網址 Company Website : _____

Facebook : _____ Instagram : _____

聯絡人資料 Contact Person Information

姓名：(中) _____ Name: (ENG) _____

職位： _____ Title: (ENG) _____

電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

品牌資料 Brands Information

參選組別 Category :	_____
參選品牌：(中)	_____
Brand Name: (ENG)	_____
品牌創立日期 Brand's Launch Date:	_____

參選組別 Category :	_____
參選品牌：(中)	_____
Brand Name: (ENG)	_____
品牌創立日期 Brand's Launch Date:	_____

參選組別 Category :	_____
參選品牌：(中)	_____
Brand Name: (ENG)	_____
品牌創立日期 Brand's Launch Date:	_____

品牌價值 / 策略 / 成就(約 500 字)

Brand Value / Strategy / Achievement (around 500 words)

--

第二部分 Section 2 參選細則 Application T&C

截止日期 Application Deadline

1. 申請截止日期: 2020 年 3 月 31 日 (星期二) 下午 6 時
Application Deadline: 31 March 2020 (Tuesday) 6pm
2. 條款及細則請參閱網站 <https://www.imbrandawards.com.hk>。iM 智富品牌大獎籌委會保留最終之決定權。
Terms and conditions applied, please refer to <https://www.imbrandawards.com.hk>. iM Brand Awards 2020 organizing committee reserves the right to final decision.

遞交辦法 Submission Method

1. 請於截止日期前填妥申請表格，申請表格遞交時必須完全填妥；
Complete the online application form by the application deadline, must fill in all required items;
2. 所有參加者亦需於截止日期前把商業登記証副本、參賽品牌商標(AI 及 JPEG 檔)、其他附加資料(如適用, 例如公司業務介紹)電郵至 info@imbrandawards.com.hk。
All applicants must email the Business Registration Certificate (BR) copy, Brand Logo (in both jpeg and ai format), and supplementary information (if any, eg. product / service introduction material) to info@imbrandawards.com.hk by the application deadline
3. 未能完成以上兩項，以及遞交錯誤資料均當作申請無效。
Application that failed to complete point 1 and point 2 above will be deemed unsuccessful.

第三部分 聲明 Declaration

收集個人資料聲明 **Personal Information Collection Statement**

參賽者所提供的一切個人資料，只供作以下用途：

The personal data provided by the entrant will only be used for the following purposes:

- (i) 登記參賽項目及核實參賽者的參賽資格;
Registration of entry and verification of the eligibility of the entrant;
- (ii) 與參賽者通訊;
Correspondence with the entrants;
- (iii) 公佈比賽結果及頒發獎項;
Announcement of the results and awardees of the Awards;
- (iv) 在出版、刊印、宣傳及展覽參賽品牌事宜上辨認參賽者;以及
Publishing, printing, promotion, display and exhibition of the entry; and
- (v) 與本大獎有關的其他用途
Other purposes related to the Awards

本人特此聲明，基於我所掌握的全部資料，上述提供的所有信息都是正確和準確的，並同意遵守獎項主辦方訂立的條款。 I hereby declare that all information provided above are correct and accurate to the best of my knowledge, and by submitting this application form, we agree to the terms and conditions as set out by the awards' organiser.

代理簽署 Sign of the Representative: _____

公司蓋章 Company Chop: _____

日期 Date: _____